
Notulen BOL Groot 
Datum: 18-2-2024 

Aanwezigen: Wim Albrichs, Simone Paauw, Maarten Brinkman, Marije Okhuijsen, Abel 

Perdon, Virjanand Panday 

Bijpraten en nieuwtjes: 

Bijeenkomst “Contact maken met jongere generaties” is geweest.  

Aanwezig waren: Hart van Lunetten, Vrijwilligerscentrale, DOCK, Knooppunt, BOL.  

Het doel was: Hoe jongeren meer betrekken bij vrijwilligerswerk en leren wat de ervaringen 

tot nu toe zijn geweest met de gemeente en DOCK. 

Leerpunten: Hoe kun je jongeren bereiken via media: Facebook werkt niet, Lunetten.nl 

werkt niet, het idee van een appgroep werd wel heel enthousiast ontvangen. Er wordt nu 

een Signal groep in plaats van Whatsapp opgestart. Een van jongeren wil bij de 

veiligheidsgroep. En een bij de gesprekken met de gemeente. 

Wim gaf aan dat via jongerenwerk, Jeanette, jongeren willen meedoen met de expositie in 

de Musketon. Hiervan zal Wim foto’s maken en naar Lunetten.nl sturen. Hieruit kunnen 

misschien meer initiatieven groeien. Voorheen was er een graffiti workshop gekoppeld aan 

een expositie. 

Met JOU hebben jongeren wat minder goede ervaringen: weinig tijd beschikbaar, weinig 

ruimte, weinig geluisterd naar inbreng door de gemeente. 

 

Tussen de Rails: 

Dit keer kon iemand van het projectteam van de gemeente niet aansluiten. Er wordt een 

nieuwe afspraak gemaakt, hopelijk voor de volgende keer. Er is een schriftelijke 

beantwoording die op bollunetten.nl staat.  

Vragen of opmerkingen: 

- De toegangsweg gaat over het Maarschalkerweerdpad. Er komt dan een kruising van 

druk fietspad en autoweg. Dit zou een probleem kunnen vormen. 

- Jongeren zouden voorrang krijgen op de tijdelijke woningen. Nog onduidelijk hoe. 

- Parkeren gaat een probleem worden. De gemeente geeft aan hier niets aan te zullen 

doen. We blijven dit aankaarten. 

  



Overleg Wijkbureau: 

Zie verslag overleg wijkbureau. 

Jongeren: Gerelateerde mensen/organisaties zouden kunnen zijn: Wijksportjongeren 

medewerker via beweegmakelaars en Luna movement 

Musketon: Er is een serieus onderzoek gedaan naar de eisen (program van eisen) waaraan 

de nieuwe Musketon zou moeten voldoen aan de hand van bestaande groepen. Wordt dit 

rapport meegenomen. Vorig jaar was er een bijeenkomst waar de architect plannen vertelde 

en Ruud een alternatief voorstelde. Er is in stilte verder gewerkt. Vragen: 

- Is meegenomen dat de Musketon nu een monumentale status heeft?  

o Architect zegt dat er uitgegaan wordt van de kracht van de Musketon. Theater 

blijft. Zitkuil en wanden met tegels zouden geborgd moeten zijn door 

monumentale status. 

- Is er genoeg opslagruimte? 

- Vraag: moet er een nieuwe inventarisatie komen, want er zijn nu andere 

gebruikersgroepen die gebruik maken van de Musketon. Voorlopig nee: er is al veel 

tijd en moeite ingestoken en het zou de gedane moeite en mensen die de moeite 

erin gestoken hebben geen eer aandoen om weer van voren te beginnen. 

- Muskieto wordt nu gebruikt door Buurtteam. Er is een aantal vierkante meters van 

de Musketon toegekend aan jongeren.  

Vragen om te stellen aan de projectleiders: 

1. Wordt het Programma van eisen gerealiseerd? 

2. Wordt de monumentale status van het pand gehonoreerd? Worden de onderdelen 

die genoemd worden veilig gesteld. 

ACTIE: Uitzoeken waar het Programma van eisen ligt. Christien, Lous en Maaike vragen. 

Er wordt een bijeenkomst met mensen die betrokken zijn geweest bij het voortraject 

georganiseerd: Lous, Flex, Maaike, Maarten, Ruud, Willem, Marije, Wim, Farah, Robert, 

mensen van bibliotheek. 

 

Veiligheid: 

Steven is voorlopig niet beschikbaar. Alfred is langere tijd op vakantie. Werkgroep moet nog 

bij elkaar komen om een prioritering vast te stellen voor de schouw. Dit wordt uitgesteld tot 

na de vakantie van Alfred.  

Schouwen vroeger duurden 1 – 1.5 uur. Goed kijken naar welke punten te bekijken en welke 

als voorbeeld kunnen dienen voor algemene problemen.  

Er wordt een nieuwe afspraak gemaakt.  



Groen:  

Er zitten mensen met veel energie op. Status GOL wordt over 2 weken teruggekoppeld.  

Opmerkingen/vragen: 

- Lunet 4 heeft 4 bijenhotels. Achter het station is 1 weggehaald. 1 Ligt op de grond. 

Worden deze bijenhotels wel bijgehouden? Wie controleert dit? 

- Abel is in het Beatrixpark een vogelaar tegengekomen die alle broedvogels in 

Lunetten in kaart heeft gebracht. Is het goed om in contact te komen hiermee om te 

vergelijken met wat er in GOL staat. 

- Al het snoeisel blijft liggen langs het pad. Twijgen blijven liggen en lijken niet bedoeld 

als broeihopen. Zo kan de kruiplaag niet tot ontwikkeling komen. Snoeisel wordt 

opgehaald wanneer het de gemeente uitkomt. Soms ligt het er al 2 jaar. Dit vereist 

nog meer aandacht. 

 

Verbinding en leuke wijkactiviteiten: 

Zaterdag 15 maart wordt een Iftar georganiseerd. Je kunt je nu aanmelden om mee te doen. 

Er zijn al 15 aanmeldingen. Bewoners met roots uit Syrië, Irak, Marokko, en misschien 

Palestina en Jemen organiseren samen met Simone en nog iemand. Aanmeldingen worden 

bijgehouden. De groep mensen kookt voor 50 deelnemers. Mensen mogen ook zelf iets 

meenemen. Ontmoeting en verbinding tussen verschillende culturen staat centraal.  

Albert Heijn heeft toegezegd melk en sap te schenken in natura. Tayba is gevraagd om dadels 

te schenken en die overleggen nu daarover. 

Kosten worden niet door de kok gedeclareerd, maar sommigen zullen wel bonnen 

declareren bij BOL. 

De keuken (Bastion) en Schalm zijn gereserveerd. De meeste mensen koken waarschijnlijk 

thuis. De ruimte ernaast (Limes en Linie) is gereserveerd voor bidden.  

Vraag/idee: Zouden recepten op papier gezet en gedeeld met bezoekers kunnen worden? 

Dit zou helpen om een herinnering te maken en door te pakken ermee. Dit kan 

gecombineerd worden met foto’s van het eten. Wim is bereid deze te maken.  

Het doel van de Iftar is meer onderling contact als resultaat van deze activiteit.  

  



Huurdersbelangen: 

Er is door Sijmen een hittekaart gemaakt van waar huurders wonen. 

Er is een eerste keer geflyerd afgelopen zaterdag. 

Er zijn posters opgehangen, maar daar staan de datum en tijd niet op. Dit wordt 

gecorrigeerd door Marije.  

Vraag/opmerking: Kijk of HV BOEX, Wooninspraak, en andere huurdersverenigingen 

uitgenodigd kunnen worden.  

 

WVTTK: 

- Betalen koks het zelf voor Iftar? Deels wel, omdat het als een goed doel wordt gezien 

en tijdens de Ramadan  

- Er is een kennismaking geweest van Simone, Christien en Marije met Petra Wammes. 

Zij is aangesteld door winkeliers als verbindende schakel en om dingen te 

organiseren. Er was miscommunicatie tussen winkeliers in het verleden. Gemeente 

had kritiek gegeven dat winkeliers en het winkelcentrum niet alles goed organiseren. 

Tayba organiseert iets groots tijdens Ramadan. Winkeliers organiseren niet langer 

individuele kleine evenementen, maar alleen samen wat grotere evenementen. Er 

worden 2 grote evenementen georganiseerd rond station en Aristo. Vraag is: Wil BOL 

een kraam daarbij? De winkeliers aan de achterkant van het winkelcentrum mogen 

geen lid van de ondernemingsraad worden, deze is alleen voor winkeliers van binnen 

het winkelcentrum. Petra werkt ook voor het winkelcentrum in Hoograven en heeft 

een Hema daar gekregen. 

- De paddenstoel ziet er niet goed uit. Er is contact opgenomen met Naomi. Zij heeft 

overlegd met Sjoerd (is opgeleid als lichttechnicus) die bij de gemeente gaat over 

kunstwerken. Ze hebben gekeken met een paar deskundigen. Deel van de 

vlekkerigheid zit erin. ’s Avonds is dit geen goed visitekaartje. Simone gaat nogmaals 

vragen wat eraan gedaan kan worden. 

- Er is een petitie voor verkrijgen van meer hondenspeelweiden in de wijk. De petitie 

hangt achter Tirol. Dit zou een inbreuk op het groen kunnen beteken.  

- Rond Hermanshof is een kaalslag gepleegd. Er is een nieuwe blokhut geplaatst, maar 

het Chris Verlaan aandenken is niet teruggeplaatst. Utrecht Natuurlijk mag de 

wijktuin niet onderhouden. De wijktuin is opgezet voor kwetsbare bewoners van de 

wijk. Er is nu wel onderhoud gedaan: bomen zijn omgezaagd en de grond is 

geëgaliseerd. 

- Is het mogelijk en wenselijk om visitekaartjes met website van BOL te maken? 


